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Bemutatkozunk



Bálint Bianka 

vagyok, 2019-ben végeztem a Mezőberényi Petőfi Sándor Evangélikus 

Gimnázium Arany János Tehetséggondozó Programjában. Gimnázium 

után a Kodolányi János Egyetemre jelentkeztem. Gazdálkodás és 

menedzsment szakon szereztem diplomát, mint közgazdász, 2023 

januárjában. Az egyetemi éveim alatt kipróbálhattam magam 

pénzügyesként egy középvállalkozásnál, betekintést nyerhettem a 

bankok világába. A HR területén is megmérettettem magam egy 

nemzetközi vállalatnál. Záróvizsgám után sikerült elhelyezkednem 

állami szférában, jelenleg a Magyar Államkincstárban dolgozom 

illetményszámfejtési referensként. 

Előadásomban szeretném bemutatni, hogy a közgazdaságtan világa 

mennyire színes , mennyi lehetőséget rejt magában.



Gyöngyösi Terézia 

vagyok, fényképész. 2018-ban végeztem a PSG-ben, majd a Corvinus  

Egyetemen folytattam tanulmányaimat gazdálkodási és menedzsment szakon. 

Már az egyetem alatt elkezdtem dolgozni marketing területen, közben pedig

egy fotográfus OKJ-s képzésbe is belevágtam. Az egyetemet elhagyva egy 

reklámfilmeket gyártó cégnél helyezkedtem el, de úgy éreztem, nem ez az én 

utam. Majd úgy döntöttem nem halogatok tovább és elindítom a saját 

vállalkozásom. Ahhoz, hogy ez megvalósuljon állami támogatást is igénybe 

vettem, amiről szintén tudok mesélni nektek. 

Most pedig itt vagyok Békésen a saját stúdiómmal a hátam mögött, tele 

tervekkel és lelkesedéssel. Mindig van hova fejlődni és még hosszú út vár rám 

a teljes önmegvalósításhoz, de úgy érzem jó irányba haladok.

Ha kíváncsi vagy bővebben a tapasztalataimra, tarts velem november 22-én a

PSG-ben! :)



Jánosi Boldizsár

vagyok, 2019-ben végeztem kéttanosként a PSG-ben. Mivel leginkább a 

mérnökség és a kémia érdekelt, a Budapesti Műszaki és Gazdaságtudományi 

Egyetemen (BME) szereztem meg a B.S.c. oklevelemet / diplomámat 

vegyészmérnöki képzésen. Az utolsó félévemre eldöntöttem, hogy 

Németországban szeretném elvégezni a mesterképzést, emellett 

megpályáztam a DAAD egyik ösztöndíját is. Egy évet dolgoztam mérnökként 

egy gyógyszeripari alapanyagokat és termékeket előállító cégnél, hogy a 

külföldi életem elindulását megkönnyítsem. Az idei őszi félévet már a Friedrich 

Alexander Universität Erlangen-Nürnberg (FAU) hallgatójaként kezdtem meg, 

Chemie-, und Bioingenieurwesen szakon. Ha érdekesnek találod a fenti írás 

valamelyik részét, esetleg kérdezni szeretnél, várlak a szerdai online-

beszélgetésen. 



Kiss Viktória Anita 

a nevem, a Debreceni Egyetem másodéves építőmérnök hallgatója 

vagyok. 

2022-ben végeztem német-magyar kéttannyelvű képzésben. Utolsó év 

decemberében találtam ki, hogy merre szeretnék továbbtanulni. A reál 

tárgyakhoz mindig több érzékem volt, ezért úgy döntöttem 

megpróbálom a műszaki pályát.

Váczi Leila Imola

vagyok. Középiskolai tanulmányaimat 2022-ben végeztem el a 

’kéttanban’. Idén szeptember már második évemet kezdtem meg a 

Magyar Agrár- és Élettudományi Egyetemen, a MATE-n Tájrendező és 

kertépítő mérnöki szakon. Szakválasztásom egy last minute döntésnek 

köszönhető, még időben rájöttem, hogy a gazdasági szakok mégsem 

nekem valók. 



Korógyi Adél 

vagyok. 2022-ben sikeresen érettségiztem a német kéttannyelvű 

tagozaton, ahol kiemelkedően teljesítettem mind a nyelvi, mind a többi 

tantárgyban. Jelenleg a Bécsi Műszaki Egyetem másodéves hallgatója 

vagyok, ahol építészmérnöki szakon tanulok. A mérnöki tudományok 

iránti szenvedélyem és a kreatív tervezés iránti lelkesedésem motivált, 

hogy ezt a pályát válasszam. Az egyetemen különféle projektjeink 

során mind az elméleti, mind a gyakorlati tudásomat fejlesztem. Célom, 

hogy a tanulmányaim befejezte után innovatív és fenntartható 

építészeti megoldásokat alkalmazzak a modern városi környezetek 

fejlesztésében. 

Szabadidőmben szeretek utazni, olvasni, valamint részt venni 

különböző művészeti és kulturális eseményeken, amelyek tovább 

inspirálnak és szélesítik a látókörömet. 



Sziasztok!

Nádas Bálint vagyok az ELTE Informatikai Karán szereztem a BSc-s és 

az MSc-s diplomámat is, mint programtervező informatikus. Jelenleg Big 

Data Engineerként dolgozom, legfőképpen globális digitális 

identitásverifikációval és különböző online csalások megakadályozásával 

foglalkozom. Már az egyetemi képzésem során is több kurzusnak segítettem 

a munkáját, de még most is óraadó oktatóként tanítom a Funkcionális 

programozás c. tárgyat. Oktatóim segítségével aktívan részt vettem több 

tárgy életében, voltam kari ösztöndíjas hallgató, közreműködtem kutatási-

fejlesztési projekteken is. Ezek során megismerkedtem, statikus-

kódanalízissel, elosztott és párhuzamos rendszerekkel, fordítóprogramokkal, 

GreenComputinggal, helyességbizonyítással, programozáselmélettel és 

még sok mással.

Remélem, hogy valamelyik terület felkeltette az érdeklődéseteket. Ha

bármi kérdésetek van a felsoroltakkal kapcsolatban, vagy általánosan,

megpróbálok segítségetekre lenni.

Várok mindenkit szeretettel!



Nagy Attila

vagyok, a BioCleaning takarító és mosoda vállalat alapító-

tulajdonosa. A Budapesti Gazdasági egyetem pénzügyi és 

számvitel karán végeztem pénzügy közgazdászként.

Saját történetemen keresztül bemutatom nektek, hogy nőtt a 

cégem 3,5 év alatt az ötszörösére, hogy fogadtattam el 

magamat, mint fiatal vállalkozót olyan nagy cégekkel, mint 

például a Swietelsky, és hogyan jutottam el a szakmám csúcsára 

28 évesen. 



Ombodi Krisztina

vagyok. 2019-ben végeztem a PSG-ben, a két tanítási nyelvű 

képzésben. Utána más vizekre eveztem és energetikai mérnök lett 

belőlem. Mérnöki területen dolgoztam már az egyetem alatt és 

után is.

Jelenleg viszont a PSG-ben megszerzett német tudásomat 

kamatoztatom egy német telekommunikációs cégnél. Napi szinten 

német anyanyelvi emberekkel tartom a kapcsolatot, és német 

kollégákkal is dolgozom együtt. 

Azok számára lehetek segítségül, akiket érdekel, mihez lehet ma 

kezdeni egy jó német nyelvtudással.



Pocsaji Emese

vagyok, 2018-ban végeztem német kéttannyelvű osztályban. Ezután az ELTE-n 

a Bárczi Gusztáv Gyógypedagógia Karán, logopédusként szereztem meg a 

diplomám 2022-ben. Mindig is szerettem volna az állatokkal foglalkozni, így 

nem volt kérdés számomra, hogy gyógypedagógusként az állatasszisztált 

terápia lesz az én irányom. Az egyetemi évek alatt elvégeztem egy Habilitációs 

Kutyakiképzői OKJ tanfolyamot, örökbe fogadtam Fridát és 2021-ben sikeresen 

levizsgáztunk, mint terápiás kutya és felvezetője páros. Mindeközben magával 

ragadott a kutyakiképzés varázsa, ezért belevágtam a saját kutyaiskolám 

létrehozásába. Ugyanebben az évben megnyitottam a BékésEb Kutyaiskolát. 

Hétköznap Pesten egyetemre jártám, hétvégén Békésen a kutyaiskolába. A 

diplomám megszerzése után elhelyezkedtem logopédusként a Békés 

Vármegyei Pedagógia Szakszolgálat Békési Tagintézményénél. Logopédusként 

egészen a kicsiktől, 2-3 éves kortól az általános iskolás korosztályig 

foglalkozok gyerekekkel. Fridával rendszeresen látogatunk óvodákat, iskolákat. 

Nagyon szeretek a gyerekkel és a kutyákkal is foglalkozni, így igazán 

szerencsésnek mondhatom magam, hogy sikerül a kettőt összehangolnom. A 

tavalyi tanévben kutyával asszisztált dadogás terápiában vett részt mellettem 

Frida, mint kolléganő. 

Ha érdekel a gyógypedagógia, a kutyakiképzés vagy a kettő egyvelege a 

segítőkutyák világa, akkor találkozzunk a pályaorientációs napon!



Pálfi Endre 

vagyok, 2019-ben érettségiztem kéttanosként a PSG-ben. A Budapesti Corvinus 

Egyetem nemzetközi tanulmányok szakra jelentkeztem, ahol tavaly nyáron 

szereztem meg az alapszakos diplomámat. Ezt követően tavaly szeptemberben 

elkezdtem mesterszakos tanulmányaimat az Andrássy Gyula Budapesti Német 

Nyelvű Egyetemen szintén nemzetközi tanulmányok (Internationale Beziehungen) 

szakon. Alapszakosként is vettem részt német nyelvű kurzuson, itt azonban az 

oktatás szinte teljes egészében németül zajlik. Néhány angol nyelvű kurzus is 

szerepel a kötelezők között, szóval mindkét idegen nyelvet viszonylag intenzíven 

kell használnom. A képzésem jelenlegi (összességében harmadik) félévét a 

Lipcsei Egyetemen töltöm egy kettős-diploma-program keretében. Az itteni 

szakom témája a kelet-közép-európai integráció. Összességében eléggé sokrétű 

a nemzetközi kapcsolatok tudományterülete akár ismeretek szempontjából (a 

közgazdaságtantól a történelmen át a politikatudományig), vagy éppen a későbbi 

elhelyezkedési lehetőségeket nézve. Szóval egy konkrét szakmaként nem tudok 

beszélni róla. Viszont akit érdekel ez a kis külön világ, nyugodtan forduljon 

hozzám. Nem ígérem, hogy minden kérdésre kellően részletes választ tudok majd 

adni, de igyekezni fogok. :)



Séllei Aliz 

vagyok, 2020-ban érettségiztem le a PSG-ben, ahol német kéttanítási 

nyelvű osztályba jártam. Ezután a Szegedi Tudományegyetem 

Gazdaságtudomány Karán kezdtem el egyetemi tanulmányaimat 

pénzügy és számvitel alapszakon, ahol jelenleg végzős évem töltöm. 

Az egyetemi tanulmányaim kezdetétől fontosnak tartottam, illetve 

igyekeztem valamilyen munkát, tevékenységet találni, amellyel még 

jobban kitágíthatom látóköröm és tudásom. Emiatt vettem részt a 

Tanítsunk Magyarországért programban, dolgoztam Magyarország 

egyik legnagyobb telekommunikációs cégénél, most pedig már a 

tanulmányomhoz megfelelően pénzügyi területen vagyok gyakornok 

egy multinacionális német vállalatnál.



Szőcs Hajni

vagyok, a PSG kéttanban 2017-ben végzett, volt diákja. Az érettségi előtt nem voltam benne biztos, mivel szeretnék 

az elkövetkező 5, 10, 40 évben foglalkozni. Meggyőződve csak arról voltam, hogy német nyelvterületen képzelem el 

a jövőmet és az utazás és turizmus tanulmányaim által a rendezvényszervezés iránt érdeklődök. Ilyen, kissé 

határozatlan alapokra nem akartam hosszútávon építeni, ezért egy FSJ-Kultur formájában egy „képzési- és 

orientációs év” mellett döntöttem, amely lehetőséget adott önmagamat és a tervezett pályát jobban megismerni.

Ezután magabiztosan hallgattam óráimat a TH Mittelhessen 

rendezvényszervező- és technikusi szakán, ami által alapos 

átgondolás után egy évvel ezelőtt csapatépítő rendezvények 

területén helyezkedtem el. 

Ebben a szakirányban, és minden ''gondolkodási idővel" 

kapcsolatos kérdéssel fordulhattok hozzám. Előre is őrülök a 

találkozásnak. ☺



Tóth Bianka,

egykori kéttanos diák vagyok. Gimnáziumi tanulmányaimat követően 

a Szegedi Tudományegyetem gazdaságinformatikus képzésére 

nyertem felvételt, amelyet várhatóan a következő félévben fejezem 

be.

Idén február óta logisztikai gyakornokként tevékenykedem a világ 

egyik legnagyobb autógyártó cégénél, a Mercedes-Benz kecskeméti 

gyárában.



Wittmann Máté

vagyok és 2022-ben végeztem a KÉTTAN-ban. Az PSG-

ben töltött éveim alatt gazdagodtam egy felsőfokú angol 

illetve egy felsőfokú német nyelvvizsgával is. Érettségi 

után Békéscsabára mentem tovább a Békéscsabai 

Szakképzési Centrum egyik intézményébe, a Trefort 

Ágostonba gépészetet tanulni.

Iskola mellett sok más tevékenységet is végzek 

amelyeknek az egyike a tolmácsolás.
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